To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: MIDDLE EAST PHARMA. & CHMICAL

IND. & MEDICAL APPLIANCES Date: 31-12-2023 03:20:49 PM

Subject: Extraordinary General Assembly

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق الاوسط للصناعات الدوائية والكيماوية والمستلزمات الطبية التاريخ: 11-12-2023 PM 03:20:49

Gentlemen/Distinguished Securities Commission. Gentlemen / Respected Amman Stock Exchange. Subject: Decisions emerging from the extraordinary General Assembly meeting held on 12/28/2023 AD. After Greetings ,,, The Extraordinary General Assembly of the Middle East Pharmaceutical, Chemical and Medical Supplies Company PJSC held its meeting at exactly (12:30) noon on (Thursday), corresponding to (12/28/2023), via visual and electronic communication means (ZOOM). . The most important decisions emerging from the extraordinary general assembly meeting were as follows: A - The General Assembly unanimously approved the election of the following seven candidates named below to serve as members of the Board of Directors for the period from (2023-2027): - 1- Gentlemen/Tantash Investment Group Company. 2- Gentlemen/Tantash Tourism and Travel Company. 3- Gentlemen/Mawqif Commercial Services Company. 4- Gentlemen / Perfect Investment Trading Company. 5- Gentlemen/Istithmar Financial Services. 6- Gentlemen/Jordanian Investment and Multi-Transport Company. 7- Gentlemen/Al-Eqdam Investments Company. We will inform you of the names of the actors later. And Yours sincerely ,,, Acting Director General Mahmoud Zaher

السادة / هيئة الأوراق المالية المحترمين. السادة / بورصة عمان المحترمين. الموضوع: - القرارات المنبثقة عن اجتماع الهيئة العامة غير العادي والمنعقد بتاريخ 2023/12/28 م. تحية طيبة وبعد ،،، عقدت الهيئة العامة غير العادية لشركة الشرق الأوسط للصناعات الدوائية والكيماوية والمستلزمات الطبية م.ع.م إجتماعها في تمام الساعة (12:30) ظهرا من يوم (الخميس) الموافق (2023/12/28) عبر وسائل الإتصال المرئي والالكتروني (ZOOM) . . وكانت أهم القرارات المنبثقة عن إجتماع الهيئة العامة غير العادى هي كما يلي :- أ - صادقت الهيئة العامة بالإجماع على إنتخاب المرشحين السبعة التالية اسماؤهم أدناه لاشغال عضوية مجلس الادارة للفترة من (2027-2023): - 1- السادة / شركة مجموعة طنطش للإستثمار . 2- السادة / شركة طنطش للسياحة والسفر . 3- السادة / شركة موقف للخدمات التجارية . 4- السادة / شركة الاستثمار المثالي للتجارة. 5- السادة / إستثمار للخدمات المالية. 6-السادة / الشركة الأردنية للإستثمار والنقل المتعدد . 7- السادة / شركة الإقدام للإستثمارات. وسوف نوافيكم بأسماء الممثلين لاحقا. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،، المدير العام بالوكالة محمود زاهر

28-12-2023 28-12-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Eyas AbuMarar

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Eyas AbuMarar